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PROTOKÓŁ Nr VII/2024 

z Sesji  Rady Miejskiej w Tucznie z 
z dnia 29 października 2024r. 

 
Na podstawie listy obecności w posiedzeniu Rady Miejskiej w Tucznie uczestniczyło o godzinie 15:00 15 
Radnych.  
Posiedzenie odbyło się w Gminnym Ośrodku Kultury w Tucznie, ul. Wolności 26A, 78-640 Tuczno. 
Otwarto posiedzenie. 
 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli także następujący goście: 
 
1. Burmistrz Tuczna – Krzysztof Mikołajczyk 
2. Zastępca Burmistrza Tuczna – Alicja Wdowińska 
3. Skarbnik Gminy – Violetta Stępień 
 
 

Ad. Pkt 1 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
 
Ad. Pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad. 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Informacja Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 

5. Podjęcie Uchwały Nr VII/48/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Tuczno na 2024 r. 

6. Podjęcie Uchwały Nr VII/49/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie 

zaciągnięcia kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Tuczno. 

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 

10. Zamknięcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 

Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 

Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, 

Deonizy Wroński 

 

Ad. Pkt 3 
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Miejskiej w Tucznie. 
Wobec braku wniosków, uwag do protokołu rozpoczęto głosowanie: 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, 
Deonizy Wroński 
 
Ad. Pkt 4 
Informacja Burmistrza Tuczna z działalności międzysesyjnej. 
Obejmuje okres od 4 – 29 października 2024 r. 4 października – podpisanie w Starostwie 
Powiatowym listu intencyjnego wraz z innymi gminami oraz Starostwem Powiatowym jak i 
innymi przedsiębiorstwami, dotyczył on współpracy w celu realizacji inwestycji pn. wzmocnienie 
współpracy transgranicznej w obszarach odnawialnych źródeł energii poprzez poprawę 
bezpieczeństwa energetycznego Powiatu Wałeckiego, tego dnia odbyło się również wręczenie 
medali za 50 lecie pożycia małżeńskiego. 9 – 10 października – udział w targach ENEA – więcej 
światła. 11 października – Dzień Edukacji Narodowej w SP w Tucznie oraz Marcinkowicach. 12 
października – Dzień Ziemniaka oraz udział w spotkaniu w Rzeczycy. 12 października – 
wernisaż Janusza Gajowieckiego w GOKu w Tucznie. 14-16 października – udział m.in. w 
Europejskim Forum Samorządowym. 17 października – komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 
Środowiska. 21 października – udział w wideokonferencji zorganizowanej przez Prezesa 
Zarządu Oddziału Wojewódzkiego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych Rzeczypospolitej 
Polskiej. 23 października – spotkanie członków rady Stowarzyszenia na Rzecz Wsparcia 
Rozwoju Gmin Powiatu Wałeckiego. 24 października – spotkanie z dyrektorami placówek 
oświatowych w sprawie budżetu na 2025 rok. 28 października – udział w konferencji dot. 
Centrum Usług Społecznych. Burmistrz poinformował również, że został rozstrzygnięty przetarg 
na odbiór odpadów. Burmistrz przekazał również, iż stowarzyszenie zainteresowane zakupem 
budynku po dawnej szkole w Płocicznie jest nadal zainteresowane kupnem za 30% wartości 
budynku wraz z terenem przyległym.  
Ad. Pkt 5 
Podjęcie Uchwały Nr VII/48/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zmian w budżecie 
Gminy Tuczno na 2024 r. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
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Głos zabrał radny Kurkiewicz. Radny pytał, czy 100 tys. zł na plan zagospodarowania to 
konsekwencja rozmów z poprzedniej sesji dotyczących elektrowni wiatrowych oraz czy jest to 
ostateczna kwota.  
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która poinformowała, że na ten moment zaplanowana jest taka 
kwota, brak jest informacji o większych kwotach w tej chwili.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz, który pytał w związku z wysokim budżetem o audyt.  
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która poinformowała, że jest podpisana umowa, audyt jest 
prowadzony na bieżąco.  
Głos zabrał radny Sochacki. Pytał o remonty ulic Zamkowej i Nowej.  
Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że w ramach ulicy Zamkowej remontowany będzie 
odcinek od strony miasta w stronę figury.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Kania, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara 
Kuncewicz, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Izabela Kwiecińska, Ewa Matusik, 
Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Paweł Sochacki, Katarzyna Turowska, 
Deonizy Wroński 
 
Ad. Pkt 6 
Podjęcie Uchwały Nr VII/49/2024 Rady Miejskiej w Tucznie w sprawie zaciągnięcia 
kredytu na finansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Tuczno. 
Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  
Głos zabrała Skarbnik Gminy, która poinformowała o zmianach zawartych w uzasadnieniu do 
projektu uchwały. Zwróciła również uwagę, na konieczność wprowadzenia poprawki w tekście 
uchwały jak i uzasadnienia.  
Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Mariusz Błażewicz, Małgorzata Karasek, Szymon Kostecki, Dagmara Kuncewicz, Izabela 
Kwiecińska, Ewa Matusik, Marzena Pecio, Piotr Piast, Katarzyna Sałachub, Katarzyna 
Turowska, Deonizy Wroński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Małgorzata Kania, Zbigniew Kurkiewicz, Ewa Kwiatkowska, Paweł Sochacki 
 
Ad. Pkt 7 
Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 
Głos zabrał radny Kurkiewicz. Odniósł się do listu intencyjnego, o którym Burmistrz wspominał 
podczas swojego wystąpienia.  
Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że biogazownia w Rzeczycy ma być rozbudowana.  
Głos zabrał radny Sochacki. Poprosił o przypomnienie mieszkańcom, kiedy odbędą się 
konsultacje w sprawie wiatraków, ponieważ nie widział takiej informacji na tablicach 
informacyjnych.  
Głos zabrał Burmistrz, poinformował, że to spotkanie odbędzie się 30 października, w wersji 
online jak również stacjonarnie.  
Głos zabrał radny Kurkiewicz. Odniósł się do problemu ściągalności opłat za odpady.  
Głos zabrał Burmistrz, uznał, że należy dbać o poziom segregacji odpadów oraz o wpływu z 
tego tytułu do budżetu.  
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Głos zabrał radny Sochacki. Poinformował, że w drodze na plaże, przy koszach na śmieci 
często zauważyć można wiele pełnych worków na śmieci, poprosił o użycie fotopułapek, aby 
zakończyć ten proceder.  
Głos zabrał mieszkaniec Tuczna. Podjął temat dojazdu do posesji przy ul. Rzecznej 4 oraz 4A, 
droga uniemożliwia dojazd. Poinformował, że nie może doczekać się zarówno interwencji w tej 
sprawie jak również odpowiedzi na jego pisma.  
Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że zdaje sobie sprawę, iż jest to poważne 
utrudnienie, w miarę posiadanych środków gmina zajmie się tą drogą. Należy udać się na 
miejsce i ocenić czy jest tak jak mówi mieszkaniec.  
Głos zabrał mieszkaniec, prosił o informowanie go o dalszych pracach nad przebudową 
określonych ulic w Tucznie, minęło pół roku i nie został on zaproszony, ani poinformowany o 
dalszych działaniach, nie zostały mu również udostępnione projekty przebudowy ulicy 
Rzecznej.  
Głos zabrał Burmistrz, który poinformował, że projekty te jeszcze nie powstały.  
Mieszkaniec pytał również o pismo KGW Ma-Lwa na które nadal nie otrzymano odpowiedzi.  
Głos zabrał radny Sochacki. Zaproponował, aby zaprosić na posiedzenie Komisji 
przedstawicieli KGW.  
Ad. Pkt 8 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
 
Ad. Pkt. 9 
Informacje Przewodniczącej Rady Miejskiej w Tucznie. 
Przewodnicząca zaprosiła mieszkańców na biblioteczne obchody dnia 11 listopada.  

 

Ad. Pkt. 10 

Zamknięcie obrad VII Sesji Rady Miejskiej w Tucznie. 
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